
Důvodová zpráva 

k vyjádření MČ Praha 7 k řešení veřejného prostoru souvisejícího s 

řešením lávky v rámci projektu "Modernizace trati Praha-Výstaviště 

(mimo) - Praha-Dejvice (včetně)" 

MČ Praha 7 obdržela dne 2. 10. 2023 dopis od architekta architektonicko-urbanistického 

řešení zastávky Praha Výstaviště Lucie Pencové, který je přílohou č. 5 tohoto usnesení 

(neveřejné), jehož předmětem jsou konstatovány změny v projektu týkající se řešení 

veřejného prostoru souvisejícího s řešením lávky v rámci projektu "Modernizace trati Praha-

Výstaviště (mimo) - Praha-Dejvice (včetně)"a jejich důsledky a rizika. V závěru dopisu jsou 

uvedeny dvě varianty řešení. Varianta s prioritou bezbariérového řešení, které považuje paní 

architektka za nevhodné s ohledem na vzhled veřejného prostraství a bezpečnost a varianta 

s doplněním shodiště namísto rampy, které zlepší přehlednost a bezpečnost místa, s tím, že 

bezberiérovost oblasti je řešena v rámci navazující uliční sítě. 

Následně MČ Praha 7 obdržela dne 8. 10. 2023 dopis od Správy železnic s.o., který je 

přílohou č. 3 tohoto usnesení, v obdobném duchu jako dopis paní architektky Pencové 

s žádostí o vyjádření MČ Praha 7 k řešení veřejného prostoru souvisejícího s řešením lávky 

zejména pak v otázce zachování či nezachování bezbaríérovosti nové cesty.  

MČ Praha 7 považuje realizované řešení v rámci vstupních podmínek za kompromisní, které 

však neohrožuje bezpečnost ani kvalitu nově vznikajícího veřejného prostranství. Jedná se o 

budoucí významné spojení určené pro všechny skupiny obyvatel a např. i v kontextu lesní 

školky je z pohledu MČ Praha 7 bezbariérové řešení pro fungování cesty a komfort budoucích 

uživatelů prioritní. 


